
 

 

 

 

Interpellation från Christopher Lagerqvist (M) till 

Utbildningsnämndens ordförande Helena Hedman 

Skoglund (L) om närvaron i skolan 

 

På Utbildningsnämndens sammanträde den 15 maj 2019 fick vi rapport om att 609 elever är 

frånvarande i skolan. Frånvaron är större i kommunala skolor än i fristående skolor och fler 

pojkar än flickor är frånvarande. Fortfarande är det också många elever som enbart delvis 

återgått i undervisningen.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Helena Hedman Skoglund: 

- Vilka åtgärder och insatser planerar minoritetsstyret för att dessa barn som idag är 

helt eller delvis frånvarande ska kunna nå sin fulla potential? 

 

Uppsala den 15 maj 2019 

Christopher Lagerqvist 

 


